
Első nap végén mondták…

Szabó Krisztián - Margittai István: „Az első gyorson akadt néhány hibánk, az egyik kanyarban 
például lesodródtunk az útról, ami miatt 5-6 másodpercet biztos bent hagytunk. A 
másodikon szépen lejöttünk, jól eltaláltuk a féktávokat. Másfél éve nem mentünk, így ez a 
verseny felér egy teszttel. Egyelőre 9-10 másodperccel abszolút elsők vagyunk. 
Megpróbálunk holnap egy kicsit odafigyelni. Az autó a régi, csak a tetőt kalapáltuk ki az 
utolsó esés óta.” 

Kolecsik Balázs - Kerekes László: „Jól sikerült, egyelőre tapogatóztunk, sikerült viszonylag 
nyugodtan mennünk.”

Ifj. Bihari Péter – Konyári Zoltán: „A kettes gyors elején kaptunk egy lassú defektet, így 
megálltunk azt kicserélni, ami miatt kaptunk két percet. Az első gyorson óvatosabban 
mentünk.”

Harsányi Zsolt - Csurja János: „Az autó jól muzsikál, de a fékünk kicsit melegszik, így minden 
gyors végén lángol a betét, de ezt a szervizben orvosoljuk. Információink szerint a harmadik 
helyen állunk, ez az eredmény teljesen megfelel nekünk. Az autóval barátkozunk és 
próbálunk sietni.”

Hegedűs Attila - Varga Gábor: „Ez az első rallye2-es versenyünk, eddig ralitúrában mentünk. 
Nem voltunk eddig hozzászokva ezekhez a nagy tövekhez, kavicsokhoz. Egy másodperccel 
állunk a negyedik helyen. Úgy terveztük, hogy most óvatosabban megyünk és holnap 
behozzuk a lemaradást. Az autó jól működik, de lehet, hogy difit kell cserélnünk.”

Neukirchner András - Jancza Tamás: „Az első gyorsasági szakaszon megforogtunk, és az 
árokba csúsztunk, ráadásul volt ott valami kő. Sokat akartam, ami nem kellett volna, de 
köszönjük a nézőknek, hogy kiemeltek minket.”

Kondor Lajos - Dara Róbert: „Túl puha gumikkal mentünk ki az első gyorsra, ami már az 
etapon elmelegedett. Így aztán feltettünk a nem olyan használt közepes gumikat, ami a 
második gyorsra szálhibás lett, így kapunk egy defektet.”



Medvecz Péter - Medvecz Péterné: „Az első gyorson kicsit óvatosabban mentünk, harmadik 
idővel jöttünk le. Tizedek választanak el minket egymástól, nagyon jó kis brigád alakult ki. 
Vezetjük a kategóriát, többen hibáztak, megpróbálunk holnap egy kicsit nyugodtabban 
menni. Egy felnink sajnos megsérült, rázott az autó, így kicsit óvatosabban mentünk.”

Bordás Szabolcs - Borbás Attila: „Az első gyors jól sikerült, a második szakaszon volt egy 
korai rajtunk, így az egész gyorson nagyon ideges voltam. Holnap újra próbálkozunk.”

Mózer Attila - Szilágyi Sándor: „Az autó beállításával van egy kis gondunk, nagyon pattog az 
autó. Túl keményre sikeredett, nem gondoltuk volna, hogy ennyire felhordásosak lesznek a 
pályák. Egyedül a futómű beállításával van gondunk.”


